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Klage på avslag - flytebryggje



Kartutsnitt

Utsnitt frå gjeldande kommunedelplan Utsnitt frå flyfoto frå 2018



Oversiktsbilete
frå
Leknesvågen.
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Flytebryggje 

er lagt ut.



Fritidsbustad
til høgre i
bilete. Trapp 
ned til
flytebryggje.



Bilete og ønskje frå 
tiltakshavar

Tiltakshavar hadde ønskje om å 
få med dette bilete i 
presentasjonen, og skriv 
følgjande:

«Som mitt innspill vil jeg gjerne ha 
med vedlagte bilde som viser et 
tiltak i samme vik(Leknes kai) som 
er gitt tillatelse til. Dette ble 
igangsatt etter jeg leverte min 
søknad. Ønske om lik 
behandling.»



Det er søkt om løyve til etablering av flytekai/bølgedempar ved eksisterende 
kai. Det er fartøy for drift av flytande oppdrettsanlegg som skal nytta anlegget.

Dispensasjon frå forbod mot tiltak i strandsona etter pbl § 1-8, og frå 
arealføremålet i sjø vart godkjent av Plan- og miljøutvalet i møte 18.09.2019, 
sak 088/19. Løyve er datert 29.10.2019. Arealformål er havn, næring og LNF. 
Bølgjedemper er festet i kai som ligger i arealformål havn. 



I tillegg ønskjer tiltakshavar å ha med Lindås kommune sin 
vurdering i brev datert 18.11.2019, då søknaden vart sendt 
på uttale til Fylkesmannen i Vestland:

«Etter ein foreløpig gjennomgang er kommunen positiv til å gje dispensasjon for tiltaket. Tiltakshavar
ynskjer å erstatte eksisterande båtfeste med flytebrygge. Kommunen si vurdering er at ei mindre 
flytebrygge på 2x6 meter ikkje vil medverke til auka trafikk i vika då funksjonen berre vil være å lette på 
tilgjengelighet for eksisterande bruk. Tiltaket ligg utanfor hensynssona innerst i vågen og vil ikkje føre til 
auka forureining eller redusert tilkomst til friområdet. Det er allereie godkjent fleire kaier og flytebrygger i 
området og planlagt tiltak er mindre dominerande enn allereie godkjente anlegg. Kommunen vurderer at ei 
flytebrygge slik det er skissert i søknaden er ei betre løysing enn båtfeste med line som strekke seg over eit
lengre område. Dersom det på eit seinare tidspunkt kjem i stand planar om ei endra utvikling av området 
vil ei flytebrygge medføre minimale inngrep i omgivnadene og være eit tiltak som lett kan reverserast utan
synlege spor i etterkant.»


